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Til punkt 5: Høringssvar om broanlæg i Børsgraven og Nyhavn 

 

Mail-kommentarer 

1.  

Min mening er den korte at der i forvejen er nok med rundfarter i kanalerne og 

broer, der fylder op i kanalerne og ved kajerne.  

 

Turisterne kommer vel ikke bare for at se hinanden, men os københavnere, 

formoder jeg. 

 

2.  

Der bør ikke gives tilladelse til yderligere rundfart og medfølgende broer.  

 

Skal der gives tilladelse til de ansøgte eldrevne rundfarter, skal de eksisterende 

nedlægges. 

 

Havnen og byen er allerede hårdt presset af turisme, og nye kanalrundfarter vil 

uundgåeligt giver et større pres og øget trafik. 

 

3.  

Mange tak for forslagene om broanlæg til turistbåde.  

 

Jeg vil anbefale forslag B i begge tilfælde. De er de mest diskrete og passer fint ind i 

gadebilledet i begge tilfælde. 

 

4.  

Vi har ikke brug for flere kanalrundfarter, vi har 2, det er nok og heller ikke flere 

stoppesteder til turistbusser, vores by er fyldt med trafik alle vejne.  

 

Vi der bor her vil også gerne være her.  

 

5.  

Jeg håber, at I vil gå imod forslaget om en turistbus stoppested i Havnegade. Det 

gør jeg af følgende grunde:  

 

Gammelholm er en lille bydel og vi har ikke brug for kæmpe busser som ligesom 

ved ankomsten af en udflytterbørnehave oversvømmer vores lille bydel med flere 

turister end hvad der er plads til .  

 

Busser lugter og larmer. Jeg har ikke noget imod turister i mindre grupper, men jeg 

har noget imod store busser som lugter og larmer udenfor mit vindue. Jeg kommer 

selv til og fra området med offentlig trafik (der er jo en metro lige rundt om 

hjørnet), til fods eller cykel. Jeg tror sagtens turisterne kan finde ud af det samme.  

 

 

 

 

 

 

 



2 

 

Facebook-kommentarer 
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